
              

  

 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 25.10.22    

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Tove, Hanne, Lone og Mette.  

Helene og Maibritt deltager ikke i dette møde. 

Afbud: Hans, Mette H og Charlotte 

  

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

Stine   B  17.00 Godkendt. 

2. Økonomi – FVR og 

budget/besparelser   

 

Mette Y   O/D  17.05 Vi afventer pt. forslag til konkret udmøntning af 

besparelser på de 5 millioner på daginstitutions- og 

skoleområdet i 2023.  

 

Grundet et blidt indkøbs- og ansættelsesstop vil vores 

FVR formodentligt resulterer i et større mindreforbrug, 

end vi har meldt ud tidligere.  

De penge vi ,grundet det blide indkøbsstop, ikke har 

mulighed for at bruge inden 31.12.22, vil vi ansøge om 

bliver overført til budgetåret 2023.  

 

Skolens budget for 2023 bliver udarbejdet, når vi har den 

endelige ressourceudmelding i november/december.  

 

3. Skoleudviklingssamtale  Mette Y O/D  17.20  Skolens ledelse har skoleudviklingssamtale den 12. 
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Mandag d. 12.12.22 kl. 12.30 – 

14.00  

 

 

• Mette fortæller om 

rammerne for og formålet 

med samtalen  

• Hvilke indsatsområder/ 

emner/temaer vil vi gerne 

fremhæve og gøre til 

genstand for 

udviklingsdialogen? 

(drøftelser i små grupper) 

• Mulighed for deltagelse af 

bestyrelsesformanden  

 

december, hvor skolechef Christian Rotbøll, formanden 

for Børne- og Familieudvalget Anne Mette Bang 

Rasmussen og direktør Louise Raunkjær også deltager.  

Stine deltager som formand for skolebestyrelsen. 

  

Elevråd, medarbejdere og forældre vil blive inddraget i 

drøftelser omkring skolens styrker/potentialer og 

udfordringer.  

 

Skolens ledelse vil beskrive de mål samt udviklings- og 

indsatsområder, som vi ønsker at drøfte på 

skoleudviklingssamtalen.  

 

4. Fælles julearrangement for hele 

skolen?  

• Hvordan, hvornår og hvem 

gør hvad?  

 

Mette H, Mette  

Y. og Lone  

 D  17.40 Punktet udskydes til næste møde, da vi ikke har fået svar 

på ansøgningen om midler til at afholde.  

  

Vi spørger afd. B om de vil lave Luciaoptog. 

 

Forslag om at forældrekaffe i afdelingerne i december 

måned kunne være en hyggelig aktivitet.  

 

5.  Forældresamarbejdet – princip  

• Se bilag – hvad skal med, 

hvad skal ikke med?  

 

 Mette Y, Lone   D  17.50 Udskydes til næste møde da der var mange fraværende 

bestyrelsesmedlemmer.  

6.  Samrådsmødet d. 10/11  Mette Y og 

Stine 

 

O  18.20 Formand og skoleleder deltager formentlig i mødet, men 

det blev drøftet at de forældrevalgte ofte har oplevet at 

samrådsmødernes indhold har været meget lidt relevante 

ind i vores kontekst som specialtilbud.  

 

Vi har ikke modtaget information omkring mødets 

indhold endnu.   
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7. Opfølgning på Trivselsmålingen 

2022.  

Via nedenstående link kan I tilgå 

data fra målingen i skoleåret 

21/22. Det kræver lidt klik, tid og 

tålmodighed at finde de 

oplysninger man gerne vil have. 

 
Statistik om Valdemarskolen | 
Børne- og undervisningsministeriet 
(uddannelsesstatistik.dk) 

 

Lone og Mette 

Y 

D  18.25 Vi kan tilgå Trivselsmålingen ved at kopiere linket og 

sætte det ind i browseren. 

 

Trivselsmålingens resultater kan være udfordrende for os 

at bruge konstruktivt. og det giver visse udfordringer på 

Valdemarskolen.  

Vi undersøger hvordan der arbejdes med 

Trivselsmålingen på skoler, der er sammenlignelig med 

Valdemarskolen. Mette tager kontakt til specialtilbud der 

ligner vores. 

 

Vi sætter punktet på dagsordenen i det nye år.  

  

 

8. Nyt fra Valdemarskolen     18.40  Forældrene:  

En forælder i indskolingen efterspørger en ”Kiss and 

Ride plads”. Vi undersøger, om det er muligt at etablere.  

 

Nærmere info til forældre vedr. skolefoto den 7. +. 8. 

november.  

 

Udfordringer med taxakørsel på pasningsdage hvor 

kørslen ikke fungerer.  

 

Der arbejdes på en afklaring i forhold til bedre bænke på 

gangen til hjemsendelse af elever fra 6/7- klasserne.  

 

Medarbejderne: Skolernes motionsdag var en god dag 

for alle elever.  

  

Ledelsen 

o Fremmødeprojektet – orientering  

Pt. er der 10 elever tilknyttet projektet, og der 

arbejdes på at få tilknyttet elever fra andre 

afdelinger end ASF.  

 

o Nye suppleanter til vores bestyrelse – Anitta 

https://uni.uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/657902.aspx?dashboard=Trivsel
https://uni.uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/657902.aspx?dashboard=Trivsel
https://uni.uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/657902.aspx?dashboard=Trivsel
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/657902.aspx?dashboard=Overblik


 - 4 - 

Malling (plejemor til Clias i D1 og Sophia 35B) 

Jørn Jensen (far til Lauge i 02C) vil  gerne være 

suppleant.  

Mette Y kontakter begge og giver dem tilbud om 

at deltagelse i bestyrelsesmøderne.  

 

o Meddelelsesbogen 

Elevplanen udgår og Meddelelsesbogen kommer 

i stedet – der arbejdes pt. med hvordan vi gerne 

vil have at vores meddelelsesbog skal at se ud her 

på Valdemarskolen.  

  

o Status – Forældredialog aftenen i jan/feb. 2023  

HR vil gerne deltage i forældredialog aftenen, 

hvor skolebestyrelsen også deltager.  

Dato meldes ud snarest af Mette. 

 

o Status vedr. Ung Hernings-hold for vores elever 

Mette sender skrivelse ud til alle medarbejder for 

at undersøge om der er nogen der kunne tænke 

sig at være medunderviser på holdet.  

 

o De nationale overgangstest  

 

o Ungeprofilundersøgelsen  

Laves for elever på 7. -9. klassetrin i ASF og afd. 

D. 

 

o Nyt madkundskabslokale – kort orientering. 

 

o Juleklippedagen afvikles den 25. november. 

 

o Tour de Bestyrelsesaftenen er flyttet – dato er 

ikke udmeldt endnu, men det bliver sandsynligvis 

i januar 2023.  
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9. Eventuelt og punkter til næste 

møde d. 01. december eller 

kommende møder 

 

    18.55 • Vi aftalte, at mødet d. 24.11.22 flyttes til den 

1. december kl. 17.00 – 19.30 og vi starter 

mødet med lidt fællesspisning. 

 

• Punkter til næste møde eller kommende 

møder   
 

o Princippet om forældresamarbejdet  

o Julearrangement – fælles  

o Meddelelsesbogen – status efter behandling på 

personale og afdelingsmøder   

o Vores hjemmesiden – ønsker fra jer som 

forældre?  

o Logo – forslag  

- Struktur i feriepasning (Mette H) 

- Tilbagemelding på taxastatus 

 

   


